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БЕОГРАД - Патријарх Српске православне цркве (СПЦ) Иринеј изјавио је данас да је
СПЦ захвална што Ватикан није признао Косово и да долазак папе у Србију не би био
штетан, али да позив папи није упућен из СПЦ већ га је упутила држава.

  

  

"То је ствар државе, папа је државник, Ватикан је држава. Ја верујем да папа неће доћи
док не добије позив и сагласност наше стране", рекао је Иринеј за ТВ Пинк.

  

Он је додао да папа ужива велики углед у свету, и то не само код својих верника и да је
СПЦ увек спремна за дијалог.

  

"Нама би папин долазак био од велике користи, ја имам своје мишљење, али нека за сада
остане као тајна, долазак папе не би био од штете", казао је патријарх.

  

Патријарх СПЦ оценио је да је "то што се дешава на Косову и Метохији неправда моћних
и силних према малом народу, али једној великој историји и култури".

  

Он је рекао да су, не само цркве и представници цркава, већ и "цео објективни свет који
размишља поштено упознати са отимањем српске имовине на Косову и да су на страни
Србије".
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"Друга је ствар што политика дели људе, који не деле мишљење политике, али су на
неки начин, да не кажем присиљени - а да им савест говори другачије", навео је он.

  

Иринеј је рекао да може бити да је Косово изгубљено, али да Срби у својој свести и
осећању на то не могу да пристану.

  

"Ми никада нећемо прихватити стање на Косову и Метохији", рекао је патријарх.

  

Он је рекао да се у народу каже да "оно што је силом отето, да се силом и враћа".

  

"Постоји моћ и сила, постоји правда. Правда људска и божанска. Ми чинимо све да у
састанцима са представницима црквама им укажемо на то стање на КиМ. На жалост има
држава међу којима је и једна велика сила, за коју прошлост и традиција не значи много,
него гледају на садашње време и суде", казо је Иринеј.

  

(Бета) 
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